SiRUBA 4

Energy saving 节能
Stable 稳定
Direct-drive 直驱



DL7200B | SERIES DL7400 | SERIES

直 驱 单 针 平 缝 机 Direct-drive Single-needle Lockstitch Machine



(DL7400

DL7200BSERIES

FEATURES

延续DL7200优异的车缝性能, 再新增特点 Following the excellent sewing performance of DL7200, and added the new features



传统的切线机构为一组固定刀与活动刀,新切线机构为 双动刀设计,在最接近针板处,进行切线动作,达成超 短线头效果

New trimming mechanism:

Very short trimmed thread end (3mm)

Traditional trimming mechanism is a pair of fixed knife and moving knife. The new trimming mechanism is a pair of dual-moving knifes. Thread trimming is made at the point near the needle plate to have a very short trimmed thread end.

2 封闭式油盘

传统的油盘为开放式,DL7200A以封闭式设计,确保机油不飞溅

Sealed oil tank

Traditional oil tank is open type. DL7200A's oil tank is sealed type, which the oil will not come out from the machine.

3 新型操作面板

- 设定参数图示化,并有中英文提示,直觉式操作,不需查阅说明书
- 各项功能的快捷键:分区,动线设计良好

New control panel

- Parameters are shown by graphic with English and Chinese, which makesintuitive operation and no need to check manual book.
- Hot keys of the functions: layout and setting route are clear.

防鸟巢功能 (选配)

可避免起缝时,在底面的「鸟巢」现象,对于各种压明线的工序,例如标签车缝,可以提高车缝品质与效率

Bird nest prevention (optional)

The device avoids the "bird nest" problem on the bottom side, which happens at the sewing starting. Applicable to the sewing of top stitch e.g. label attaching, which improves the sewing quality and the efficiency.



规 格

SPECIFICATIONS

DL7200B	mm	mm ‡	mm		Needle No. DBX1	S.P.M.(Max)
DL7200B-BH1	0-6	15.5	手动	自动	#20~#23	3500
DL7200B-BM1	0-5	18	Hand 5.5	Auto 10-13	#11~#14	4000

功能选配 Function Option								
代码	倒缝	电子夹线	抬压脚	防鸟巢				
Function	Reverse	Thread	Auto	Bird nest				
Code	Feeding	Nipper	Lifter	prevention				
15	V	\ \	_	_				
16	V	V	V	_				
17	V	V	V	V				